

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll TSS styrelsemöte 250603

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 20250603 Styrelsemöte för Torshällasegelsällskap.pdf

Storlek: 117296 byte

Hashvärde SHA256:

921ea97ea3d84ac2a0ff26b8b8f4f8fb36523f15cbc944deb10ad65251d414c4

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Åsa Kyllikki Wassberg

Signerat med BankID 2025-06-07 19:58 Ref: 01974b8a-e610-72f7-ae7f-c3ce49567484

EVA-LOTTA MAXE

Signerat med BankID 2025-06-07 16:21 Ref: 01974ac4-66f0-754b-8b39-afabbfcd0bae

GUNILLA LINDVALL LENANDER

Signerat med BankID 2025-06-07 15:31 Ref: 01974a96-a22c-76ee-bcdf-ea0c804f8ef7

Styrelsemöte för Torshälla segelsällskap

Datum: 250603

Tid: 18.00-21.00

Plats: Hemma hos Lotta Maxe.

Närvarade: Lotta Maxe ,Mats Eriksson ,Leif Karlsson, Inge Bärg, Gunilla Lenander, Johan Thureson, Christian Ahlström, Niclas Bjällhage, Ann-Christin Abrahamsson, Thord Nogerius och Åsa Wassberg.

1.MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande Lotta Maxe öppnade mötet.

2.GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

3.VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE

Åsa Wassberg valdes till protokolljusterare.

4.GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll som lagts ut på hemsidan och FB godkändes.

5.BESLUTSLOGG

Gås igenom på nästa styrelsemöte.

6.RAPPORTER

✕ Segling :Undergruppen Dragon force 65 för 65 +. Det har varit avlutning och utdelande av certifikat för dem som efter utbildning kan handha och segla de radiostyrda båtarna. Båtarna finns nu på Lövskär under sommaren för att våra pensionärer ska kunna fortsätta att segla dessa då de besöker vår klubbholme.

✕ Lövskär: Y-bommar monterade vid norra bryggan.

Gunilla rapporterar att ett hundratal alar i varierande storlek har

angripits av en svamp. Dessa träd kommer till 100 procent att dö. Således måste vi tänka på återväxten av andra träd på ön. Annars kommer Lövskär att bli "Kalskär".

✕ Ungdom. (Niclas Bjällhage)

Bidrag har sökts och klubben har fått 150.000 för ungdomsverksamhet från Sparbanksstiftelsen. Ansökan till SBU på 200.000 för ytterligare båtinköp men inget besked ännu.

Inköp av begagnade båtar till ungdomssektionen sker ofta via "Blocket". Niclas vill att styrelsen kollar upp vad som gäller för swischbetalning för föreningar. Leif Karlsson undersöker detta. Att få fatt på bryggor till Olympia dagarna på ån är ännu ett problem. Elin jobbar med detta. Tillstånd för vattenverksamhet i ån finns.

Fler bryggor skulle behövas till Mälby.

7. EKONOMI

En sista genomgång av budgeten. Styrelsen kan äntligen besluta årets budget. Minusresultat med 104.000:- kronor.

Antalet obetalda fakturor ökar. Detta gäller medlemsavgifter, båtplatser och arbetsplikten. Christian kommer att ha ett digitalt möte med SBU BAS hur vi ska hantera detta. Vi tar upp för ny diskussion till nästa styrelsemöte.

Likviditeten är god.

8. NYA OCH UTTRÄDANDE MEDLEMMAR

Gällande nya medlemmar måste några frågor utredas.

Utträdande medlemmar:	Jennifer Lindstedt	senior
	Mårten Lindgren	familj till Jennifer
	Kerstin Lindgren	familj till Jennifer
	Gunnel Lindgren	familj till Jennifer
	Christoffer Saino	junior
	Alexander Saino	junior
	Sebastian Saino	junior

9.ÄRENDEN SOM SKA HANTERAS

✕ SM- Mälarbåtar : En Projektgrupp måste tillsättas.Niclas

Bjällhage ansvarar för sjösidan.

På landsidan behövs en projektledare. Arrangemanget gäller

frukost, after sail, regattamiddag och anskaffande av sponsorer.

Lotta Maxe och Johan Thuresson vill vara delaktiga även Magnus

Zettervall. Svearnas Anders Haglund ska tillfrågas om han kan

ställa upp i projektledningen. Niclas kontaktar Anders.

Måste få ihop 15 st M-22 båtar. Förslag från ordförande att plocka

in fler klasser även SRS segling. Det blir samtidigt en

Jubileumssegling. Detta tyckte mötesdeltagarna var en bra ide`.

Som förslag enades man om att ett lämpligt datum skulle vara

9 - 11 juli 2026 med söndagen den 12 juli som reservdag.

✕ Subliften:

Det har varit mycket problem med subliften (motor, slangbrott

mm). En offert på " livstidsförlängning" ska vi få från ett företag i

Simrishamn. Vi kommer att diskutera "Subben" på nästa möte.

Vi kan ev. få låna en vagn under tiden renoveringen sker. Krävs

ett extra styrelsemöte för detta.

✕ 100 årsjubileum

Christian meddelar att anmälan till prelimimär inbjudan har

börjat strömma in till 100 årsfesten på Golfklubben. Endast 69

stycken har anmält sig. En påminnelse skickades ut häromdagen

då alla kanske inte hörsammat den första.

Gunilla informerar att en arbetsgrupp för "100-årsboken"

bestående av Åsa Wassberg , Hans-Olov Karlsson och Gunilla

Lenander har bildats.

Hans-Olov som har kontakt med samma tryckeri som gjorde 90-

årsboken har fått information att det är svårt/dyrt att göra en ny

bok med det gamla materialet och det nya. Bättre att göra en 10-

årsbok med mjuka pärmar. För dem som blivit medlemmar

senare och vill köpa 90 årsboken finns det ett drygt 50 tal till

försäljning i Kajutan(Vita boden).

Gruppen kommer även att ta fram en lämplig kollektion (keps/T-shirt, flaggor eller liknande) för marknadsföring inför Jubileet. Även en historisk dokumentation med foto och text att ha utomhus på Lövskär som en snitslad bana tex. Niclas Bjällhage informerar att Elin Stenman är intresserad att vara med i gruppen speciellt gällande marknadsföringen. Gunilla kontaktar Elin.

✕ Arbetsplikt

Varför anmäler sig inte medlemmarna till alla de erbjudanden till arbetsplikt som vi har gjort för att få insatser gjorda till vår gemensamma klubbholme Lövskär och på Slipen. Även till olika seglingssammanhang. Diskussion kring ev. orsaker och om man ska höja avgiften för icke gjord arbetsplikt för att fler ska anmäla sig. Slutsats: I nuläget fortsätter vi som hittills med bokningarna och kommer att stötta medlemmarna att kunna anmäla sig i BAS

✕ Webb och dokumenthantering

Vi kommer att använda Google Drive. Allt ordförande har ärvt ska läggas in. Lotta Maxe lägger in den sticka hon fått tidigare. Alla dokument ska läggas in.

✕ Klubben småbåtar

Det är många inköp av båtar just nu och ev försäljning av icke passande båt. Hur vill klubben ha det för att bäst utnyttja båtarnas olika funktioner. Lövskär behöver någon typ av arbetsbåt med kran för transporter och att flytta bojstenar mm. En arbetsgrupp tillsätts med Mats Erikson-Lövskär, Niclas Bjällhage -Ungdom, Inge Bärge-Slipen , Christer Östlund och Michael Mantsinen-Småbåtsgruppen samt Fredrik Røjås-Motorbåtar Ungdom .

Anki Abrahamsson efterlyser allmänt en inventarielista.

10. ÖVRIGA FRÅGOR

- ✕ En delegationsordningen måste tas fram då klubben saknar en tydlig sådan.

Tas på nästa möte.

- ✕ Mats beställer den beviljade studs mattan som levereras till familjen Maxe för transport till Lövskär. Mats uppger Stefan och Lottas mobilnummer för mottagande av leveransen.
- ✕ Ordförande har en klubb-projektor som ska flyttas till Kajutan. Det finns en stationär på Mälbybasen. Vi provar med att visa på väggen innan ev projektorduk införskaffas.

11.BESLUT SOM SKA /HAR ANTAGITS

Budgeten godkändes.

12.TID FÖR NYTT MÖTE OCH FIKAANSVARIG

Nytt möte tisdagen den 26/8 kl: 18.00 i Kajutan på Slipen.

13. MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande tackade för denna termin och avslutade mötet.

Protokollet signeras elektroniskt

Gunilla Lenander
sekreterare

Lotta Maxe
ordförande

Åsa Wassberg
protokolljusterare